



---

# BESTYRELSESMØDE

## 24.08.2022 KL. 19.00

---

Deltagere: Maria Riis (MR), Rasmus Sinding (RS), Kasper Jeppesen (KJ) & Ole Hansen (OH)

Afbud: Karina Kofoed-Nielsen (KKN)

Sted: Grubeløkken 8

1. Valg af referent

1) RS

2. Gå tur i området v/ alle

1) Vi bruger lige 30-40 min. på en gå tur igennem vores område og tager en status på grønt vedligehold, plantede træer/buske, forhold der evt. skal håndteres.

**a)** Vi havde en super tur rundt i vores dejlige område. Vores plantede træer og buske står flot, men der er enkelte steder nogle buske og træer trænger til lidt mere vand. Så I må gerne give dem lidt ekstra vand her i den tørre tid.

**b)** Vi kan også se at der henstår forskellige byggematerialer (fliser, grus, paller mm.) på vores fællesveje i rundingerne. Vi vil gerne opfordre til at man som grundejer sørger for at det står på vejen kortest mulig tid og generelt flytter det ind på egen matrikel. Dette både af hensyn til den daglige kørsel, skraldebiler, vejrydning mm. og dine naboer.

**c)** En reminder til arbejdsdagen (vi fastlægger dato for arbejdsdag til foråret på næste møde):

1. Vi skal slå buske og træ ved diget (mod vest) – især dem som står tæt på brøndene.
2. Østhegnet skal have en studsning. Vi indhenter tilbud.
3. Fjerne sten og gammelt bord ved indgangen til Rørstensaarden.
4. Fjerne ukrudt rundt om brønde/LAR riste i LAR render.

3. Besøg fra Stenkistebuen kl. 20.00 v/alle

1) De meldte afbud, men Stenkistebuens bestyrelse har sendt en forespørgsels om beplantning i deres område. Vi vender det med dem og inviterer dem til næste bestyrelsesmøde.

4. Brønddæksler v/ MR

- 1) Sagen om brønddækslerne kører videre over for Sorø kommune. Det er nu konstateret at størstedelen af brønddækslerne ikke er monteret korrekt. Sorø Kommune har godtaget det og kommunen venter på entreprenøren udbedrer sagerne. Vi må se hvad der sker.

5. Skriv til Børne- og Undervisningsudvalg vedr. udvidelse af SFO Galaxen v/MR

- 1) Vi sender et skriv afsted til Jacob Spliid for forhold til udvikling af endnu mere trafik. Se dokumentet på hjemmesiden.

6. Status på vores grønne vedligehold af fællesarealer v/ KKN

- 1) Det er punkt er udsat til næste gang.

7. Saltning private fællesveje v/OH

- 1) Vi undersøger om vi kan reducere udgiften uden at det går ud over sikkerheden. Vi er i dialog med kommune om vi kan komme med på deres varslingsystem. Mere info følger.

8. Udeståender/opfølgning

a) Status kontingenter / solgte ejendomme v/OH

- a) Alle kontingenter er i hus. Vi har pt. 4 ejerskiftegebyr i spil som OH følger op på.

b) Fra gennemgang af området? v/alle

- a) Se tidligere afsnit.

c) Gennemgang af listen med udestående opgaver v/MR

- a) Drøftet og opdateres efter mødet.

9. Eventuelle henvendelser til grundejerforeningen

1) Mail vedr. Busruter

- a) MR svarer tilbage til grundejer

*10. Eventuelt*

*1) Vi snakke løst og fast om en Klokkergårdsfest.*

*11. Nyt møde 3. oktober 2022 kl. 19.00.*